
Zápisnica č. 6/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 22. 3. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Ján Kalužný, Milan Žalman, Pavel Timár, František Hulík, Eva 
Troščáková 

 
Neprítomní:  Helena Žideková 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich od 1.4.2010 (kvestorka Žideková, riaditeľ 

ŠDaJ STU Hulík) 
2. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009 (pror. Janíček) 
4. Výročná správa o činnosti STU 2009 – schvaľovanie (pror. Petráš) 
5. Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
6. Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
7. Prehľad projektových zámerov ŠF pripravovaných ku dňu 19.4.2010 (pror. Redhammer) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich od 1.4.2010 (kvestorka Žideková, riaditeľ 

ŠDaJ STU Hulík) 
2) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3) Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009 (pror. Janíček) 
4) Výročná správa o činnosti STU 2009 – schvaľovanie (pror. Petráš) 
5) Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
6) Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
7) Prehľad projektových zámerov ŠF pripravovaných ku dňu 19.4.2010 (pror. Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/21/2009 
 
Nesplnené úlohy:  3/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 12.4.2010 

4/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 12.4.2010 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
− Informoval o rokovaní SRK a podal aj informácie z MŠ SR 
− Pripravuje sa stretnutie zástupcov vedenia STU s vedením SAV, uskutoční sa 31.3.2010 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaniach s právnikmi ohľadom VÚZ PI. 
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Prorektor Petráš: 
− Informoval o prijatí veľvyslanca Južnej Kórey na STU 
− Bol zahájený 2. beh MBA Automotive Industry, toto PGŠ organizujeme spolu s TU 

Viedeň 
− zúčastnil sa na 6. fóre koľajovej dopravy v zastúpení rektora 
 
 
K bodu 1 Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich od 1.4.2010 

(kvestorka Žideková, riaditeľ ŠDaJ STU Hulík) 
  
Riaditeľ ŠDaJ 
STU Hulík: 

Uviedol zloženie izieb, ktoré máme na ŠD obsadené zamestnancami 
a zdôvodnil zvýšenie bytného tak študentov ako aj zamestnancov STU 
bývajúcich na ŠD STU. Predtým boli rokovania so zástupcami študentov, 
kde sa vysvetlili stanoviská. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/6/2010  
Vedenie STU schvaľuje Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich v ŠD STU 
s účinnosťou od 1.5.2010. 
 
 
K bodu 2 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložená písomná správa konštatuje stav postupu realizácie stavby FIIT 

STU od ostatnej správy zo dňa 22.02.2010. V súlade so zákonom 
o verejnom obstarávaní bol zrealizovaný výber projektanta interiérov 
stavby. Architektonická kancelária FaB predložila pracovný návrh projektu 
interiérov. Vzhľadom na predpokladanú potrebu úprav realizačného 
projektu stavby a potrebu skoordinovania projektu interiéru s projektom 
stavby sa uskutočnilo niekoľko rokovaní na základe ktorých boli prijaté 
závery, ktorými bolo uložené projektantovi stavby, spoločnosti PROINST, 
skoordinovať a upraviť projektovú dokumentáciu stavby s požiadavkou 
projektanta interiérov. Súčasne je potrebné projekt interiérov realizovať tak, 
aby boli minimalizované dopady na termíny realizácie stavby, ako aj 
minimalizované ekonomické dopady na cenu stavby. Návrh na zvýšenie 
rozpočtu stavby bol zamietnutý. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/6/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 3 Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál obsahujúci údaje o spotrebách a cenových 

reláciách energetických médií na jednotlivých súčastiach STU za obdobie 
2005-2009. Konštatoval, že spotreba energií je približne konštantná, niekde aj 
mierne klesá a náklady majú rastúci trend. Hlavným dôvodom je zvyšovanie 
cien energií. Fakulty musia pracovať na príslušných projektoch šetrenia 
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energií. Na budúci rok sa bude robiť centrálne obstarávanie energetických 
médií, môžeme tým dosiahnuť nižšie jednotkové ceny. 

Pror. Petráš: Náklady na energie predstavujú významnú položku v rozpočte univerzity. 
Predložený materiál je dobrým podkladom pre manažmenty fakúlt aj STU. 
Upozornil, že ak sa pri zateplení budovy neurobí aj rekonštrukcia OST, 
hydraulické vyregulovanie rozvodov a pod., nedostaví sa predpokladaný efekt 
šetrenia nákladov na energie. Toto treba urobiť aj v objektoch STU 
Vazovova-Mýtna. 

Rektor Báleš: Potrebujeme mať strategický plán investícií do energetiky na STU. Pre OST 
v objekte Vazovova-Mýtna je potrebný realizačný projekt a od budúceho roka 
sa energetické médiá budú obstarávať centrálne. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/6/2010  
Vedenie STU prerokovalo predložený materiál Náklady súčastí STU na energie za obdobie 
2005-2009 a prijalo nasledujúce závery: 
1) Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi vypracovať a predložiť strategický plán 

investícií do energetiky pre STU a jej súčasti do konca mája 2010. 
2) Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi predložiť realizačný projekt rekonštrukcie 

OST a hydraulického vyregulovania rozvodov v objektoch STU Vazovova-Mýtna. 
3) Všetky energetické médiá pre STU a jej súčasti od budúceho roku budú obstarávané 

centrálne. 
 
 
K bodu 4 Výročná správa o činnosti STU 2009 – schvaľovanie  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie finálnu verziu Výročnej správy STU za rok 2009. Jej 

štruktúra vychádza z požiadavky MŠ SR. Sú v nej zapracované všetky dodané 
pripomienky a opravy údajov. Z tejto VS bude urobený extrakt v anglickom 
jazyku. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/6/2010  
Vedenie STU schvaľuje Výročnú správu STU za rok 2009. 
 
 
K bodu 5 Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Uviedol tento bod rokovania. Za rok 2009 bolo vydaných 49 titulov, čo 

predstavovalo iba 25% zo schváleného plánu na rok 2009. Na jednej strane je 
veľký boj o zaradenie titulov do plánu a potom autori nedodajú podklady pre 
vydanie titulu. Ďalej podrobne informovala riaditeľka Nakladateľstva STU 
pani Tročšáková. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/6/2010  
Vedenie STU schválilo návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU na rok 2010. 
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K bodu 6 Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš informoval o organizácii Letnej akadémie 2010 pre študentov 

2. stupňa VŠ štúdia, na tému SMART BUILDINGS – PLANNING FOR THE 
FUTURE, pričom hlavným organizátorom bude TU Viedeň za pomoci 
a v súčinnosti s STU Bratislava. Požiadal dekanov fakúlt STU o nomináciu 1 
študenta z každej fakulty (1. ročník Ing. štúdia) s dobrou znalosťou  
angličtiny. Program akadémie je plánovaný na 12 dní v čase od 12. do 
23.7.2010. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/6/2010  
Vedenie STU súhlasí s projektom Letná akadémia Wien vrátane finančných nárokov 
uvedených v písomnom materiáli. 
 
 
K bodu 7 Prehľad projektových zámerov ŠF pripravovaných ku dňu 

19.4.2010 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Agentúra MŠ SR vypísala dňa 21.12.2009 výzvy na podporu výskumno-
vývojových centier. Dátum uzávierky prijímania žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok: 19.04.2010. Doteraz je avizovaných 14 projektových 
zámerov z STU. Súčasne predložil aj predpokladaný harmonogram výziev na 
predkladanie žiadostí o projekt APVV v roku 2010. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/6/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o aktuálnej výzve na projekty ŠF a harmonograme 
výziev na projekty APVV pre rok 2010. 
 
 
K bodu 8  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

ÚZ Centrum akademického športu STU v Bratislave predkladá návrh na zakúpenie 
pretlakovej tenisovej haly na prevádzku 4 tenisových kurtov v Športovom areáli Pavla 
Gleska v Bratislave. Je priložený aj znalecký posudok a informácie koľko by stála nová 
hala. 
Prorektor Petráš sa opýtal, či CAŠ STU je schopné túto halu náležite prevádzkovať. 
Predseda AS STU Žalman: CAŠ STU začína štandardne fungovať, dôležitým prvkom je 
tenisová hala. Upozornil, že na hlavnej ceste chýba informačná tabuľa o CAŠ 
a športoviskách. Treba uvažovať so športovým dňom STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/6/2010  
Vedenie STU súhlasí s odkúpením tenisovej haly a poveruje prorektora Janíčka rokovaním 
o cene a prevádzke bufetov. 
 
Úloha V-STU č. 1/6/2010  
Rektor STU ukladá vypracovať a predložiť na rokovanie vedenia STU finančný plán na 
využitie tenisovej haly. 
Z: pror. Janíček, riaditeľ CAŠ Svoboda 
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T: 30. 4. 2010 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1) Dodatok k NZ  s nájomcom OMEGA TS a. s. , Rošického 8, Bratislava. Dodatkom sa predlžuje NZ 
s nájomcom na ŠD Mladosť do 30.6.2011. Pôvodná zmluva bola uzatvorená na prenájom skladových 
priestorov na ŠD Mladosť. 

 
2) Dodatok k NZ s nájomcom ENERGY – TEC , Staré Grunty Bratislava. Dodatkom sa predlžuje NZ na 

prenájom priestorov na ŠD Mladosť do 30.6.2011. Pôvodná nájomná zmluva uzatvorená na prenájom 
prevádzkových priestorov a skladu. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/6/2010 
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Janíček: 

V roku 2012 sa bude znovu konať letná univerziáda. Predložil návrh, aby sa STU 
prihlásila do výberového konania na organizáciu tohto podujatia. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/6/2010 
Vedenie STU súhlasí s prihlásením STU do výberového konania na organizovanie letnej 
univerziády v roku 2012. 
 
4) Prorektor Petráš: 

Informoval, že v pondelok 29.3.2010 bude Erasmus informačný deň. Je tam okolo 150 
záujemcov z STU pre akad. rok 2010/2011. Je potrebné, aby sa záujemcovia tejto akcie 
zúčastnili, pozvánky im boli poslané. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

Predložil návrh na dátum menovania nových docentov na STU 12. 4. 2010. 
 
6) Prorektor Kalužný: 

− Informoval o príprave študentskej vedeckej konferencie na STU, plánuje sa 6 sekcií 
− Informoval o požiadavke z MŠ SR, aby do databázy centrálneho registra 

záverečných prác boli poslané aj práce z minulého roka z AIS. 
 
Uznesenie V-STU č. 8/6/2010 
Vedenie STU nesúhlasí s požiadavkou zaslať do CR aj záverečné práce z minulého roka, 
nakoľko zákon platí od 1.1.2010. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


